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Til stede

Sak nr 20200055 Bakke ved 1.byggetrinn

Det har kommet inn forslag om varmekabler i bakken ned mot 1. byggetrinn

Kommentar:
Det har kommet forslag om varmekabler i bakken ned mot 1. byggetrinn (sør), samt bakke ned mot
nedre plan i garasje nord. Tilbud fra Søbstad, Søbstad utfører grunnarbeid og el-arbeid utføres av
samarbeidspartner. Kostnad ca 220.000,-

Styret beslutter å delegere ansvaret for videre oppfølging til Stig Morten Nergård. Styret tar den
endelige beslutningen basert på et helhetlig tilbud.

Stein kontakter Stig Morten angående inngangsdør ved garasje nord, for evt varmekabler her også.

Styret ber Stig Morten følge opp Søbstad ang asfaltering i bakke sør, samt der det er gravd for
montering av bom ved første byggetrinn.
Tatt til orientering

Sak nr 20200056 Stengsel ved nord-øst

Stein følger opp!

Kommentar:

Tatt til orientering

Sak nr 20200057 Asfaltlegging sør

Fullføre asfaltlegging vei sør.  

Kommentar:
Dette legges inn under sak 1. Styret ber Stig Morten følge opp mot Søbstad i forbindelse med legging
av varmekabler.

Tatt til orientering

Sak nr 20200058 Støyskjerming

Orientering, ref. e-post fra Elin.  
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Kommentar:

Tatt til orientering

Sak nr 20200059 Budsjett 2021

Ingen store endringer fra 2020. Stein orienterer.

Kommentar:
Stein gjør noen justeringer og sender ut til styret. Må godkjennes og sendes Tobb i oktober.

Tatt til orientering

Sak nr 20200060 Bygge inn containere

Flemming snakker med TRV først. Thomas følger opp TBT etterpå.  

Thomas følger opp ang. beising av garasje nord.  

Kommentar:
Marita innhenter tilbud på skilt og formulerer en tekst som forteller hvem containerne tilhører.

Følger samtidig opp skilt på fotballbanen vedrørende når det er tillatt å benytte denne.
Tatt til orientering

Sak nr 20200061 TBT-oppgaver

Bom v/første byggetrinn  
  

1.

Fikse bom sør  
  

2.

Kantklipping ved gressklipping  
  

3.

Trimming av trær. Skygger for naboer øst  
  

4.

Plensåing, lekelplass sør  
  

5.

Rensing av renner på tak garasjer  
  

6.

Fjerning av "sement-kloss"?  
  

7.

Henting av hageavfall fra søppelbod8.

Kommentar:
Thomas følger opp TBT angående renner på garasjetak, samt inne i garasjene. Ber samtidig om at de
trimmer treet ved muren utenfor garasje sør.

Tatt til orientering

Sak nr 20200062 Beising av benker mv. 

Frivillige til å beise, eller møtes styret en dag?  

Kommentar:

Side 2 av 3



Utsettes til april 2021. Tas inn i årshjulet.

Tatt til orientering

Sak nr 20200063 Årshjul

Styrerommet har et årshjul som foreløpig ikke er benyttet. Det ønskes at styret ser på dette.  

Kommentar:

Tatt til orientering

Sak nr 20200064 Eventuelt

.

Kommentar:
Marita orienterer om lekeplasser. Tilbud fra Way to play oppgradering av lekeplasser nord og sør, Tot
ca 350.000,- Styret ser nærmere på dette og tar en beslutning ved neste styremøte.

Det foreligger vedtak om oppgradering av eksisterende apparater på lekeplass nord, dette tas i første
omgang.
Tatt til orientering

Sak nr 20200065 Godkjenning av faktura

Det har kommet informasjon fra Tobb om at to fra styret må godkjenne inngående faktura, dette ihht
hvitvaskingsregler.  

Vedtak:
Det besluttes at Stein og Flemming godkjenner inngående faktura i fellesskap.

Vedtatt, 4 mot 0 stemmer

Bjørn Flemming Iversen, Leder Stein Aune, Styremedlem

Marita Mofoss Mathisen, Styremedlem Thomas Vagle, Styremedlem
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Styremøte 24.09.2020 den 24.09.2020 for Skjetnan Grendelag.

Dokumentet er signert elektronisk av:

For Skjetnan Grendelag

Styreleder Bjørn Flemming Iversen (sign.) 29.10.2020
Styremedlem Marita Mofoss Mathisen (sign.) 25.09.2020
Styremedlem Stein Aune (sign.) 24.09.2020
Styremedlem Thomas Vagle (sign.) 24.09.2020


